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БЕОГРАД - Србија неће ни за педаљ променити спољнополитичку позицију, а односи са
Русијом ће јачати иако Европска унија остаје стратешко опредељење земље, изјавио је
министар спољних послова Ивица Дачић и додао да САД имају сензибилитет за позицију
Србије.

  

  

У интервјуу за "Вечерње новости", Дачић је додао да су написи у појединим медијима да
Србија окреће леђа Русији само произвољна тумачења.

  

Министар је рекао да је са државним секретаром САД Џоном Керијем разговарао о
његовој изјави да је "Србија на линије ватре између Америке и Русије", те да је та изјава
у Србији пренаглашена.

  

Према речима Дачића, Кери је говорио уопштено анализирајући ситуацију у региону у
контексту сукоба у Украјини.

  

Упитан да ли му је Кери конкретно рекао да Вашингтон жели да истргне Србију од
руског утицаја, Дачић је одговорио одрично.

  

"Али отворено сам му поручио да наша држава није у истој позицији као неке друге,
односно ми се сигурно нећемо опредељивати између ЕУ и Организације за колективну
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безбедност и сарадњу. И господин Кери и сви у америчкој администрацији имају
сензибилитет за нашу позицију као и деликатну улогу која нам је поверена као
председавајућем ОЕБС-а", казао је Дачић.

  

Према речима Дачића, позиција Србије је кристално јасна.

  

"Немамо дилему да су евроинтеграције наш стратешки правац, а то подразумева и
обнову пријатељства са западним државама али и учвршћивање веза са Кином и
латиноамеричким земљама. Наравно наше везе са руским народом су нераскидиве",
додао је он.

  

Дачић је рекао и да се нада да ће Кери посетити Београд у децембру.

  

(Бета)
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